
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 20. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 517

Har der på noget tidspunkt siden 1990 været taget referater og/eller beslutningsreferater

på koncerndirektionsmøder og tilsvarende møder mellem departementet i det ministeri-

um, der har haft Udlændingestyrelsen/Udlændingeservice/Direktoratet for Udlændinge

under sig, og ledelsen af den pågældende styrelse/det pågældende direktorat, og vil mi-

nisteren i givet fald redegøre for, hvornår og hvorfor man gik bort fra at tage et sådant

referat (jf. svaret på UUI alm. del - spm. 778, folketingsåret 2016-17)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Nielsen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
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